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Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 

Nr 9/2019 w dniu 12.06.2019 r. 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.15 zakończono o godz. 17.35 
 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Grzegorz Bałdyga 

Przewodniczący Komisji 

obecny 

2. Krystyna Urbańska 

Wiceprzewodnicząca 

obecna 

3. Piotr Kaczmarek 

Sekretarz 

obecny 

4. Andrzej Banaszyński nieobecny 

5. Wiesław Ewertowski nieobecny 

6. Leszek Zdrzałka obecny 

7. Tomasz Kranc obecny 

8. Jerzy Springer obecny 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

 

1. Andrzej Banaszyński 

 

2.Wiesław Ewertowski 

 

 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

4. dr Przemysław Bury – dyrektor Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu 

 

5.  

 

6.  

 

1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2.Wyniki kontroli ZOZ oraz sytuacja finansowa szpitala, zagrożenia i wnioski. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
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2. OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 

BRAK 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Ad.1. 
Zebranych członków Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji przywitał przewodniczący, który przedstawił 

porządek posiedzenia. 

 

Ad.2. 

Informację o wynikach kontroli oraz sytuacji finansowej Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu omówił 

dyrektor dr Przemysław Bury. Dyrektor ZOZ przedstawił członkom Komisji strukturę organizacyjną oraz 

demograficzną kadr medycznych ZOZ-u, w swojej wypowiedzi dyrektor odniósł  

się do zaleceń pokontrolnych w kwestii zatrudniania osób o krótszym stażu pracy w pełni podzielając 

stanowisko komisji kontrolującej. Radnym zostały przedstawione również zagrożenia odchodzącej kadry 

pielęgniarek i ratowników medycznych, którzy przyjmują korzystniejsze warunki płacowe i chętnie 

przechodzą do pracy w ościennych placówkach (rat. medyczni do nowopowstałej podstacji ratunkowej  

w Poznaniu). Dyrektor Bury poinformował również, o uruchomieniu nowych zakresów świadczeń 

udzielanych w ramach Poradni Rehabilitacyjnej oraz Poradni Zdrowia Psychicznego, a także  

o uruchomieniu kolejnego zakresu świadczeń ambulatoryjnych w Poradni Kardiologicznej. Członkowie 

KBiK dowiedzieli się, że średnie roczne obłożenie łóżek szpitalnych wynosi ok. 60 procent pełnego stanu.  

Na koniec swojego wystąpienia dyrektor ZOZ przedstawił informację o przygotowaniach placówki  

do akredytacji.   

 

Ad.3. 

Obecni członkowie Komisji BiK przyjęli jednogłośnie protokół z ostatniego posiedzenia Komisji. 

 

4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

4.1 Zapytania 
 

BRAK 
 

4.2 Opinie 
 

BRAK 
 

4.3 Stanowiska 
 

BRAK 
 

Wnioski 
 

BRAK 
 

 
Protokółował 

Piotr Kaczmarek 

 

……………………………… 

Przewodniczący Komisji 

Grzegorz Bałdyga 

 

……………………………………… 
 


